
IX Wystawa Koni Hodowlanych w Drohiczynie

Podlaskie tradycje kultywowane w najlepsze. W Drohiczynie już po raz dziewiąty odbyła się wystawa Koni Hodowlanych. I
choć pogoda w tym roku wyjątkowo nie dopisała to w wystawie uczestniczyło 21 hodowców, którzy zaprezentowali konie
w dwóch kategoriach: klacze roczne i klacze dwuletnie.

 

- Gratuluję pasji, kultywowania tradycji. Jesteście znaną marką województwa
podlaskiego, a hodowla koni to jedna z dziedzin wyrózniającyh woj. podlaskie. –
pogratulował hodowcom Jerzy Leszczyński, Marszałek Województwa Podlaskiego.

Wystawa zorganizowana została po raz dziewiąty. I po raz kolejny pokazała, że
Podlaskie ma się czym chwalić w tej materii. Jak przyznają sami hodowcy
przygotowanie koni do takiej wystawy to długa i ciężka praca. Sami żartują, że łatwiej
przygotować się pannie młodej śłubu, niż konia na wystawę. To co najmniej dwa-trzy
miesiące prace nad zwierzęciem: zarówno nad jego kondycją, jak i odpowiednią
pielęgnacją.

 

https://twitter.com/wojpodlaskie
https://www.facebook.com/wojpodlaskie/
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